
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 03 / 2021

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 13 – diciembre - 2021

Hora inicio / fin 20:00 h. - 20:45 h.

Lugar Tenencia Alcaldía SUR

ASISTENTES:

PRESIDENTA

Dª. Mª Isabel Granero Moya

VOCALES

Concejal Designado   - Grupos Políticos Municipales.   

Dª. Patricia Puerta Barberá                       Grupo Político PSOE

Vecinos designados - Grupos Políticos Municipales. 

D. Manuel Pegueroles Belmonte               Grupo Político PSOE

Personas designados por G  rupos Políticos Municipales.   

Dª. María España Novoa                           Grupo Político PP

Representantes de las AA:VV,

D. Vicente J. Campos Ruiz AA.VV. San Pablo

D. Emilio García Solsona AA.VV. Partida Estepar

Representantes de las AMPAS

D. Jorge Ernesto Porcar AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENECH

Dª. Ana M.ª Latorre Centelles AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

   
    SECRETARIA

Dª. Elisabeth Breva Almerich 
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EXCUSAN ASISTENCIA:

          D. Alberto Ramos Renau

Dª Eva Lidón Barreda Martin

          

NO ASISTEN: 

Dª M.ª Jesús Garrido Moya

  D.  Francesc Mezquita Patuel

D. Juan José Povedano Romero

D. Daniel Monferrer Cherta

D. José Porras Rodríguez

Dª M.ª Dolores Zabalza Prieto

D. Ramón Sarria Picazo

D.  Miguel Angel Guillamón Naches

D. José L. Gómez Sánchez

D. José Oscar Sánchez Ramos

Dª Estefanía García Gómez

Dª Daniela Terfelea

        

Orden del día. 

1º.-  Aprobación,  si  procede,  de la  acta  correspondientes  a  las sesión ordinaria  del 
Consejo Municipal de Distrito Sur de fecha 27 de septiembre de 2021

2º.-  Toma de posesión de Dña. Estefanía García Gómez, representante de la AA.VV. 
MAESTRÍA, para formar parte del Consejo y la Junta del Distrito Sur.

3º.- Informe de la Presidenta

4º.- Despacho extraordinario

5º.- Ruegos y preguntas.

En la Tenencia Alcaldía de Distrito Sur del  Ayuntamiento de Castellón de la Plana, 
siendo las 20:00 h. del día 13 de diciembre de dos mil veintiuno bajo la presidencia del Ilma. 
Señora  Teniente  de  Alcalde,  Doña  Mª  Isabel  Granero  Moya,  se  reúnen  los  señores  y 
señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria del Consejo Municipal de 
Distrito SUR, con mi asistencia como Secretaria Delegada del Consejo para dar fe del acto.
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Comprobado el  quorum de asistencia  por la Presidencia se procede a iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA  CORRESPONDIENTES  A  LA 
SESIÓN ORDINARIA DEL CONSEJO MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 27 DE 
SEPTIEMBRE DE 2021 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 27 de 
septiembre de 2021, por mayoría se acuerda aprobarla. 

2º.-  TOMA  DE  POSESIÓN  DE  DÑA.  ESTEFANÍA  GARCÍA  GÓMEZ, 
REPRESENTANTE DE LA AA.VV. MAESTRÍA, PARA FORMAR PARTE DEL CONSEJO 
Y LA JUNTA DEL DISTRITO SUR.

No asistiendo a la toma de posesión Dña. Estefanía García Gómez, representante 
de la  AA.VV.  MAESTRÍA,  para formar  parte del  Consejo  y  la  Junta del  Distrito  Sur,  se 
procederá a convocarla en próxima reunión

3º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

SERVICIOS URBANOS, INFRAESTRUCTURA Y MEDIO AMBIENTE

- Con respecto a la solicitud por parte, de todos los asistentes, de información de los 
horarios  y  frecuencia  de  limpieza  del  Distrito  Sur,  se  responde  que  el  distrito  sur  está 
compuesto por varios sectores de limpieza,  teniendo cada uno de ellos  asignados unos 
niveles  de  limpieza  en  función  de  su  densidad  de  población,  intensidad  de  uso,
etc..  Con  carácter  general,  a  excepción  de  los  grupos  periféricos  y  otras  zonas  de  la 
periferia, en la cuidad, existe una frecuencia de barrido manual diaria (de lunes a sábado), y 
baldeo nocturno cada 3 semanas.

AA.VV. SAN JAIME

-  El  Sr.  Ramos, solicita  la limpieza de toda la acequia contra Santa Teresa,  hay 
muchas hierbas, se le informa que se procede a incluir estos trabajos en la relación de la 
brigada de agricultura, tan pronto como sea posible se realizaran los trabajos de siega de 
la hierba.

- Solicitan un planing de horarios y días de la limpieza de los barrios, así como los
horarios, comunican que el  grupo Roquetes tiene asignada una frecuencia de barrido 
manual motorizado de dos veces por semana, en horario de mañanas.
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- A la solicitud en el acta del 31 de mayo la reposición de los columpios del parque 
que habían desaparecido, y a fecha de hoy todavía no se han instalado, comunican que 
se había agotado el presupuesto de mantenimiento de zonas de juegos, motivo por el 
que no se podían instalar. Una vez aprobado el mismo se procederá a la instalación de 
los mismos.

- Se recuerda la necesidad de la limpieza en la entrada del barrio ya que se ha 
pedido en varias veces por la maleza muy alta que hay y las raíces salen al camino por el 
asfalto, responden desde el departamento que se procede a incluir estos trabajos en la 
relación  de  la  brigada  de  agricultura,  tan  pronto  como sea  posible  se  realizaran  los 
trabajos.

AA.VV. SAN BERNARDO

- El Sr. Gómez, solicita la limpieza zona de los contenedores del grupo ya que hay 
escombros, así como la vigilancia de policía para controlarlo y multar si se considera. 
Informan  desde  el  departamento  correspondiente  que  se da  traslado  a  la  empresa 
concesionaria para que se retiren los escombros.

-  Según  indica  el  Sr.  Presidente  en  el  Grupo  San  Bernardo  se ha  cambiado  el 
alumbrado público a led, sin incluir el Parque del Roselló, zona pinada, por lo que solicita 
la instalación de más alumbrado para seguridad de los vecinos. Responden que consta la 
sustitución  de  las  luminarias  a  baja  altura  del  interior  del  parque  Roselló  en
fecha 5 de agosto y las luminarias a mayor altura recayentes a la calle en la zona exterior 
en fecha 25 de octubre.

AA.VV. SAN PABLO
 
 - El Sr. Presidente, insiste una vez más que en el parking de los médicos se cambie 
de ubicación de los contenedores ya que dan muy mala imagen en su ubicación actual, 
informan que girada visita de inspección,  se considera que la ubicación actual es la 
correcta. En la posición actual no perjudica a ninguno de los vecinos.

AA.VV. MAESTRÍA

-  Solicitan  más  limpieza  en  las  calles  con  agua  a  presión,  informan  desde  el 
departamento existe una programación de baldeos para toda la ciudad. No es posible 
incrementarla pero si se precisa de una actuación puntual se puede realizar detallando 
la ubicación exacta vía SMC.

      

A PETICION DE VECINOS DEL BARRIO
  

Se solicita La limpieza del carril bici de piedras y tierra desde el Grupo San Andrés 
hasta Grupo
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Lourdes, responden que se da aviso a la empresa para que proceda a su limpieza 

4º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto siguiente 
del orden del día.

 
5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. SAN PABLO – D. Vicente Juan Campos Ruiz

El Sr. Campos informa que entre el Calle Fatima y el Grupo Perpetuo Socorro, esta 
lleno de hiervas que incluso tampan el carril, por lo que deberÍan de ir a limpiarlo.

Informa el Sr. Presidente que tuvo una reunión con la Sub-Delegada del Gobierno 
con respecto a los problemas de convivencia en el Grupo Perpetuo Socorro, no obstante se 
le informó en subdelegación que debería de solicitar una reunión con Policía y Servicios 
Sociales, por lo que traslada la petición de una reunión conjunta.

AA.VV. PARTIDA ESTEPAR - D. Emilio García Solsona

El  Sr.  García,  solicita  la  limpieza  del  Camí  Sequiota,  ya  que  anteriormente  lo 
limpiaban al  menos un par de veces al  año, pero ahora ya hace mucho tiempo que no 
realizan ninguna limpieza.

También es necesaria la limpieza de los solares, alrrededor de la Calle Calig (detrás 
ITV)  y  al  final  de  la  Calle  Chovar,  ya  que  pueden  producir  daños  en  las  viviendas 
colindantes a dichos solares, incendios, ratas, ….

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA – Dª. Ana M. Latorre Centelles

La Señora Latorre, quiere trasladar una queja por parte de vecinos del barrio del Sur, 
con respecto al poco alumbrado que hay actualmente en las plazas, con el cambio de las 
luminarias a led.

Solicita la posibilidad de que las líneas de bus 1 o 2 llegará al centro comercial La 
Salera.
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Dª MARIA ESPAÑA NOVOA.

La Sra. España, traslada la queja de los vecinos en la Calle Rio Navia, con respecto 
al parque canino, que esta muy sucio y lleno de heces de animales, por lo que se debería 
de limpiar.

Con respecto a la zona del Maset Blau, en los parques de alrededor hay muchas 
ratas, por lo que se debería de comprobar donde están haciendo los nidos para poder dar 
solución al respecto.

También  quiere  hacer  hincapié  con respecto  al  poco  alumbrado  por  las  calles  y 
plazas.

Solicita información sobre la limpieza del barranco, la Presidenta le comunica que no 
es un tema del Ayuntamiento.

La  Sra.  España  solicita  información  sobre  la  paralización  de  la  urbanización  del 
Grupo Perpetuo Socorro.

Pregunta  sobre  los  presupuestos  participativos,  ya  que  en  el  Consejo  de 
Participación Ciudadana se comunico que iban a ser modificados,  con respecto a estos 
últimos años, por lo que solicita información al respecto.

Y siendo las 20:45 de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más 
asuntos que tratar, la señora Presidenta levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria 
doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo al margen junto con la Sra 
Presidenta del Consejo Municipal de Distrito Sur
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Núm. d’acta 03/2021

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 13 de desembre de 2021

Hora inici/fi 20:00 h - 20:45 h

Lloc Tinència d’Alcaldia SUD

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Mª Isabel Granero Moya

VOCALS

Regidora designada pels g  rups   p  olítics   m  unicipals   

Sra. Patricia Puerta Barberá                       Grup polític PSOE

Veí designat   pels g  rups   p  olítics municipals  

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte               Grup polític PSOE

Persones designades   per grups     p  olítics   m  unicipals  

Sra. María España Novoa                           Grup polític PP

Representants de les   associacions veïnals  

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV San Pablo

Sr. Emilio García Solsona AV Partida Estepar

Representants de les AMPA

Sr. Jorge Ernesto Porcar AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMÉNECH

Sra. Ana M.ª Latorre Centelles AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

   
    SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 
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EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

          Sr. Alberto Ramos Renau

Sra. Eva Lidón Barreda Martín

          

NO HI ASSISTEIXEN: 

Sra. M.ª Jesús Garrido Moya

  Sr. Francesc Mezquita Patuel

Sr. Juan José Povedano Romero

Sr. Daniel Monferrer Cherta

Sr. José Porras Rodríguez

Sra. M.ª Dolores Zabalza Prieto

Sr. Ramón Sarria Picazo

Sr.  Miguel Ángel Guillamón Naches

Sr. José L. Gómez Sánchez

Sr. José Oscar Sánchez Ramos

Sra. Estefanía García Gómez

Sra. Daniela Terfelea

        

Ordre del dia

1.  Aprovació  de  l'acta corresponent  a  la sessió  ordinària  del  Consell  Municipal  del 
Districte Sud, de data 27 de setembre de 2021

2. Presa de possessió de la Sra. Estefanía García Gómez, representant de l'associació 
veïnal MAESTRÍA, per a formar part del Consell i de la Junta del Districte Sud

3. Informe de la presidenta

4. Despatx extraordinari

5. Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia de Districte Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, a 
les 20:00 h del dia 13 de desembre de dos mil vint-i-u, sota la presidència de la Il·lma. Sra. 
Mª  Isabel  Granero  Moya,  tinent  d'Alcaldia,  es  reuneixen  els  senyors  i  senyores  suara 
esmentats, a fi de celebrar la sessió ordinària del Consell Municipal del Districte SUD, amb 
la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.
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Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar els punts 
inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL 
CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 27 DE SETEMBRE DE 2021 

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 27 
de setembre de 2021, per majoria s'acorda aprovar-la. 

2.  PRESA DE  POSSESSIÓ  DE  LA  SRA.  ESTEFANÍA  GARCÍA  GÓMEZ, 
REPRESENTANT DE L'ASSOCIACIÓ VEÏNAL MAESTRÍA, PER A FORMAR PART DEL 
CONSELL I DE LA JUNTA DEL DISTRICTE SUD

Com que no assisteix  a  la  presa de possessió  la  Sra.  Estefanía García Gómez, 
representant de l'associació veïnal MAESTRÍA, per a formar part del Consell i de la Junta del 
Districte Sud, es procedirà a convocar-la en la pròxima reunió.

3. INFORME DE LA PRESIDENTA 

SERVEIS URBANS, INFRAESTRUCTURA I MEDI AMBIENT

- Respecte a la sol·licitud per part de tots els assistents d'informació dels horaris i freqüència 
de neteja del Districte Sud, es respon que aquest està compost per diversos sectors de 
neteja i cada un té assignats uns nivells de neteja en funció de la seua densitat de població, 
intensitat d'ús, etc. Amb caràcter general, a excepció dels grups perifèrics i d’altres zones de 
la perifèria, a la ciutat hi ha una freqüència d'agranada manual diària (de dilluns a dissabte) i 
neteja nocturna cada 3 setmanes.

AV SAN JAIME

- El Sr. Ramos sol·licita la neteja de tota la séquia que hi ha contra Santa Teresa, ja 
que hi ha moltes herbes. Se li informa que s’inclouran aquests treballs en la relació de la 
brigada d'agricultura i tan prompte com com siga possible es realitzaran.

- Demana una planificació d'horaris i dies de la neteja dels barris. Li comuniquen que 
el  grup  Roquetes  té  assignada  una  freqüència  d'agranada  manual  motoritzada  de  dos 
vegades per setmana, en horari de matins.

- A la sol·licitud en l'acta del 31 de maig de reposició de les engrunsadores del parc 
que havien desaparegut, i que en data de hui encara no s'han instal·lat, li comuniquen que 
s'havia esgotat el pressupost de manteniment de zones de jocs, motiu pel qual no es podien 
instal·lar. Una vegada s’aprove el pressupost es procedirà a la seua instal·lació.

-  Recorda  la  necessitat  de  neteja  a  l'entrada  del  barri,  que  s'ha  demanat  en  diverses 
vegades, perquè hi ha mala herba molt alta i les arrels ixen al camí per l'asfalt. Responen 
des del departament que s’inclouran aquests treballs en la relació de la brigada d'agricultura 
i tan prompte com com siga possible es realitzaran.

9

En cas de contindre este document dades de 
caràcter personal objecte de protecció, estos 
es troben omesos o substituïts per asteriscos 
(*) o per PARTICULAR, en compliment de la 
Llei  Orgànica 15/1999, de 13 de desembre, 
de Protecció de Dades de Caràcter Personal. 

En caso de contener este documento datos 
de  carácter  personal  objeto  de  protección, 
estos  se  encuentran  omitidos  o  sustituidos 
por  asteriscos  (*)  o  por  PARTICULAR,  en 
cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 
13 de diciembre, de Protección de Datos de 
Carácter Personal. 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 4
Y4

6S
AS

C
AK

R
K4

7K
M

6E
R

XW
X9

G
M

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 9
 d

e 
11

 



AV SAN BERNARDO

- El Sr. Gómez sol·licita la neteja de la zona dels contenidors del grup, ja que hi ha 
runes, així com la vigilància de policia per a controlar-ho i multar si es considera pertinent. 
Informen  des  del  departament  corresponent  que  es donarà trasllat  a  l'empresa 
concessionària perquè es retiren les runes.

-  Segons indica la  presidenta,  en el  grup San Bernardo s'ha canviat  l'enllumenat 
públic a led, sense incloure el parc del Roselló, zona de pineda, per la qual cosa sol·licita la 
instal·lació de més enllumenat per a la seguretat dels veïns i veïnes. Responen que consta 
la  substitució  de  les  lluminàries  a  baixa  altura  de  l'interior  del  parc  del  Roselló  en
data 5 d'agost i les lluminàries a major altura que donen al carrer en la zona exterior en data 
25 d'octubre.

AV SAN PABLO

- El president insisteix una vegada més que al pàrquing dels metges es canvie la 
ubicació  dels  contenidors  ja  que  donen  molt  mala  imatge  en  la  seua  ubicació  actual. 
Informen, una vegada feta una visita d'inspecció, que es considera que la ubicació actual és 
la correcta. En la posició actual no perjudiquen a cap dels veïns.

AV MAESTRÍA

-  Sol·liciten  més  neteja  en  els  carrers  amb  aigua  a  pressió.  Informen  des  del 
departament que hi ha una programació de neteges per a tota la ciutat. No és possible 
incrementar-la, però si fa falta d'una actuació puntual es pot realitzar detallant la ubicació 
exacta via SMC.

      
A PETICIÓ DE VEÏNS DEL BARRI

Se sol·licita la neteja del carril bici de pedres i terra des del grup Sant Andrés fins al 
grup Lourdes.  Responen que es donarà avís a l'empresa perquè procedisca a la  seua 
neteja. 

4. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent 
de l'ordre del dia.

 
5. PRECS I PREGUNTES

AV SAN PABLO – Sr. Vicente Juan Campos Ruiz

El Sr. Campos informa que la zona entre el carrer Fàtima i el grup Perpetu Socors 
està plena d’herbes, que inclús tapen el carril, per la qual cosa s’hauria de netejar.

El  president  informa  que  va  tindre  una  reunió  amb  la  subdelegada  del  Govern 
respecte als problemes de convivència al grup Perpetu Socors, però se li va informar que 
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hauria de sol·licitar una reunió amb Policia i Serveis Socials, per la qual cosa trasllada la 
petició d'una reunió conjunta.

AV PARTIDA ESTEPAR – Sr. Emilio García Solsona

El Sr. García sol·licita la neteja del camí Sequiota, ja que anteriorment el netejaven 
almenys un parell de vegades a l'any, però ara ja fa molt de temps que allí no es realitza 
cap neteja.

També considera necessària la neteja dels solars al voltant del carrer Càlig (darrere 
de la ITV) i al final del carrer Xóvar, ja que poden produir danys en les vivendes contigües a 
aquests solars, incendis, rates...

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA – Sra. Ana M. Latorre Centelles

La Sra. Latorre vol traslladar una queixa per part de veïns del barri del sud, respecte 
al poc enllumenat que hi ha actualment a les places amb el canvi de les lluminàries a led.

Sol·licita la possibilitat que les línies de bus 1 o 2 arriben al centre comercial La Salera.

SRA. MARÍA ESPAÑA NOVOA

La Sra. España trasllada la queixa dels veïns al carrer Riu Navia respecte al parc 
caní, que està molt brut i ple d'excrements d'animals, per la qual cosa s’hauria de netejar.

Respecte a la zona del Maset Blau, en els parcs que hi ha al voltant hi ha moltes 
rates, per la qual cosa s’hauria de comprovar on estan fent els nius per a poder donar una 
solució.

També vol remarcar el poc enllumenat dels carrers i places.

Sol·licita informació sobre la neteja del barranc. La presidenta li comunica que no és 
un tema de l'Ajuntament.

La Sra. España sol·licita informació sobre la paralització de la urbanització del grup 
Perpetu Socors.

Pregunta sobre els pressupostos participatius, ja que en el Consell de Participació 
Ciutadana es va comunicar que serien modificats.

I a  les  20:45  de  la  data  indicada  en  l'encapçalament,  sense  que  hi  haja  més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual, com a secretària, en done fe i, 
perquè conste, estenc aquesta acta que firme al marge al costat de la presidenta del Consell 
Municipal de Districte Sud.
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